



Tel. Fax: (237) 233 36:10:17
Email: cdenobda@yahoo.com

TEL:23336:14:40 /677 83 12 21
BP 399 MANKON BAMENDA

CALL FOR MANIFESTATION OF INTEREST NO. 001 /CDENO/AD/SIGAMP/2026 OF 05-02-2026 TO SELECT SUPPLIERS FOR THE SUPPLY OF SOME ITEMS TO CDENO IN 5 LOTS

1. SUBJECT:

Within the framework of the of the budget of the North West Livestock Development Fund for the fiscal year 2026, the Administrative Director of the North West Livestock Development Fund (CDENO), contracting authority hereby launches a call for manifestation of interest in view of selecting suppliers to supply some items to CDENO for 2026

2. NATURE OF SUPPLIES: The services of these supplies comprise of the following lots

Nature of service	Rubric	Designation of supply
Supplies	Lot 1	Supply of certified quality feed ingredients
	Lot 2	Supply of Livestock Vaccines
	Lot 3	Supply of certified quality ingredients and inputs for assistance to livestock farmers
	Lot 4	Supply of certified quality feed ingredients to produce feed for assistance to Kounden
	Lot 5	Acquisition of certified quality veterinary drugs

3. SUBMISSION OF BIDS:

Each bid shall be drafted in English or French and submitted by the bidder on the COLEPS platform not later than 10 of 03 /2026 at 11.00 am. Back-up copies of the tender recorded on a USB key or CD/DVD must be sent in a sealed envelope with the clear and legible indication "back-up copy", in addition to the above-mentioned Indication, within the deadline set and should carry the following inscription:

**<< TO THE ATTENTION OF THE ADMINISTRATIVE DIRECTOR CDENO>>
CALL FOR MANIFESTATION OF INTEREST NO. 001 /CDENO/AD/SIGAMP/2026 OF 05-02-2026 TO SELECT SUPPLIERS FOR THE SUPPLY OF SOME ITEMS TO CDENO IN 5 LOTS**

Lot N°. (precise the Lot)

File size and format

For online submissions, the offer must be submitted by the bidder on the COLEPS platform and the maximum sizes of the documents that will transit on the platform and constitute the tenderer's offer are the following:

- 5 MB for the Administrative file;
- 15 MB for the Technical Offer;

The following formats are accepted:

Re 12/02/26

- PDF format for text documents;
- JPEG for images.

The applicant shall make sure that he uses compressing software to possibly reduce the size of the files to be transmitted

File size and format

For online submission, the maximum sizes of the documents that will transit on the platform and constitute the tenderer's offer are the following:

- 5 MB for the Administrative file;
- 15 MB for the Technical Offer;
- 5 MB for the Financial Offer.

The following formats are accepted:

- PDF format for text documents;
- JPEG for images.

The applicant shall make sure that he uses compressing software to possibly reduce the size of the files to be transmitted

4. COMPOSITION OF DOCUMENTS:

Documents for the manifestation of interest shall comprise the following:

- a) A stamped declaration of intention to tender précising the rubric chosen
- b) A certificate of incorporation
- c) A copy of tax payer's card
- d) An attestation of Non Bankruptcy issued by the Court of First Instance
- e) An attestation of non-exclusion issued by the public contract regulatory Board (ARMP)
- f) References of similar supplies of the chosen rubric indicating the nature of the supplier, the amount, the year and also the name and address of the contracting authority.
- g) List of equipment available and show proof of ownership or hire
- h) List of permanent personnel and their technical knowhow with justifying documents.

5. EVALUATION CRITERIA

The bids shall be evaluated according to the main criteria as follows:

A. Eliminatory criteria

1. Absence or non-conformity of an element in the document and failure to submit within 48hrs
2. False declaration or falsified documents;

B. Essential criteria

- 1- General presentation of the tender files;
- 2- References of the company in similar achievements;
- 3- Quality of the personnel per lot requested;
- 5- Logistics.

6. EVALUATION AND PUBLICATION OF RESULTS

The list of successful enterprises will be published after evaluation and this list shall remain a reference in the selection of bidders for the various lots.

- 7. VALIDITY OF TENDER:** The bidders shall remain committed to their bid for 60 days from the deadline set for the submission of bids.

8. **COMPLEMENTARY INFORMATION:** Further information can be obtained from the CDENO office located at Veterinary Junction, opposite Franco-Cameroonian Alliance Tel: 233 361 017.

Done at Bamenda on the **05 FEB 2026**

The Administrative Director of CDENO
(The Contracting Authority)



Mbah Shupong Michael

Circular Copies

- ARMP
- Chairpersons of Tender Board
- MINMAP
- Notice Boards

**AVIS DE MANIFESTATION D'INTERET N° 001 DU 05-02-26 POUR
SÉLECTIONNER LES FOURNISSEURS POUR LA FOURNITURE DE CERTAINS
ARTICLES AU CDENO**

1. Objet de l'Appel d'Offres

Dans le cadre du budget 2026 de la Caisse de Développement de l'Élevage du Nord-Ouest pour l'exercice 2026, le Directeur Administratif de la Caisse de Développement de l'Élevage du Nord-Ouest (CDENO), maître d'ouvrage lance un appel à manifestation d'intérêt en vue de la sélection des fournisseurs devant fournir certains articles au CDENO pour 2026

2. Consistance des prestations

Les prestations de ces fournitures et travaux comprennent les lots suivantes

Nature du service	Rubrique	Designation du project
Fourniture	Lot 1	Fournir d'aliments de qualité certifiée
	Lot 2	Fourniture de vaccins pour le bétail
	Lot 3	Fourniture d'ingrédients et d'intrants de qualité certifiée pour l'assistance aux éleveurs
	Lot 4	Fourniture d'ingrédients de qualité certifiée pour produire des aliments pour l'assistance à KOUNDEN
	Lot 5	Fourniture de médicaments vétérinaires certifiés de qualité

3. Remise des Offres

Toute offre rédigée en français ou en anglais devra être transmise par le soumissionnaire sur la plateforme COLEPS au plus tard le 10 / 03 /2026 à **11.00**. Heures, Une copie de sauvegarde de l'offre enregistrée sur clé USB ou CD/DVD devra être transmise à la Structure Interne de Gestion Administrative des Marchés de la CDENO sous pli scellé avec l'indication claire et lisible « copie de sauvegarde », en plus de la mention ci-dessous dans les délais impartis, avec la mention:

<< A l'attention de Monsieur le **DIRECTEUR ADMINISTRATIF OF CDENO**>>

**AVIS DE MANIFESTATION D'INTERET N° 001 DU 05-02-2026 POUR SÉLECTIONNER
LES FOURNISSEURS POUR SÉLECTIONNER LES FOURNISSEURS POUR LA
FOURNITURE DE CERTAINS ARTICLES AU CDENO**
Lot N° (préciser la Lot concernée)

Taille et format des fichiers

Pour la soumission en ligne, les tailles maximales des documents qui vont transiter sur la plateforme et

Les formats acceptés sont les suivants :

- Format PDF pour les documents textuels ;
- JPEG pour les images.

Le candidat veillera à utiliser des logiciels de compression afin de réduire éventuellement la taille des fichiers à transmettre

NB/Un dossier distinct sera constitué pour chaque rubrique choisie.

Les offres parvenues après les dates et heure limites de dépôt des offres ne seront pas reçues

4. Composition du dossier

Le dossier de manifestation d'intérêt pour les Entreprises doit comporter

- a) Une demande timbrée, précisant la rubrique choisie
- b) Registre de commerce
- c) Numéro d'Identifiant Unique (NIU)
- d) Attestation de non faillite délivrée par le Tribunal de Première Instance
- e) Certificat de Non-Exclusion des marchés publics
- f) Des références dans le domaine choisi, indiquant notamment la nature et le montant des prestations exécutées, leurs périodes et lieux d'exécution, ainsi que les noms et adresses des Maîtres d'Ouvrage ou Maîtres d'Ouvrages Délégués concernés
- g) Liste des matériels et équipements disponibles, assortie des moyens de preuve de leur propriété
- h) Liste du personnel permanent de maîtrise et d'encadrement, précisant leurs qualifications professionnelles et assorties des justificatifs probants.

5. Critères d'évaluation

5 (a) Critères éliminatoires

- Manquer de fournir pendant 48 heures d'un élément absence ou non-conforme dans le dossier
- Fausses déclarations ou pièce falsifiées

5 (b) Critères essentiels

L'offre technique du soumissionnaire sera évaluée sur les éléments suivants :

- La présentation de l'offre
- Références du soumissionnaire
- L'expérience du personnel par rubrique choisi
- Moyens matériels

6. Evaluation et publication de resultat

Seuls les dossiers complets respectant les formes et les compositions citées plus haut seront examinés. Les offres jugées conformes pour l'essentiel seront retenues et agréées dans le répertoire des fournisseurs et prestataires pour les différentes rubriques.

7. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagées par leurs offres pendant une période soixante (60) jours, à compter de la date limite fixée pour la remise des offres.

8. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus tous les jours aux heures ouvrables auprès de la CDENO situé à Veterinary Junction, en face de l'Alliance Franco-Camerounaise Bamenda Tel : 233 361 017

Bamenda, le **05 FEB 2026**

*Le Directeur Administratif
(Autorité Contractante)*



Ampliations :

- ARMP (pour publication et archivage)
- Président CIPM (pour information)
- MINMAP
- Affichage

Mbah Shupong Michael